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Írásbeli kérdés !

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kíváno k
benyújtani Balogh Zoltán emberi erőforrás miniszter úrna k

„Mennyi jut a sportra? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A sportról szóló (Stv) 2004. évi I . tv. 57.§. (5) bekezdése előírja, hogy a sportszövetségnek
minden év június 15-ig kell elkészítenie és megküldenie a MOB részére a m űködésével
összefüggő , valamint feladatai ellátásának következő évi szakmai tervét, továbbá annak
finanszírozási koncepcióját . A MOB ennek alapján dönt a sportszövetség állam i
támogatásáról és az Stv. 41 . § . a., b ., c. pontjai szerint minden év június 30-ig el ő terjeszti a
sportpolitikáért felelős miniszternek.
A hivatkozott jogszabályi helyeken előírt kötelezettségek teljesítése csak akkor lehetséges, ha
a Nemzetgazdasági Minisztérium meghatározza azt az összeget, amelyre a magyar sport a
költségvetésen keresztül számíthat . A keretösszeg közlése hiányában a törvényes el őírásoknak
sem a szövetségek, sem a MOB nem tud eleget tenni . Ismereteim szerint a MOB foglalkozott
az üggyel .

A fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter urat :
1. Mikor és milyen keretösszeget közölt a Nemzetgazdasági Minisztérium a 2014 . évi

sportköltségvetés tervezéséhez?
2. Milyen összegr ől döntött a MOB (szövetségenkénti és feladat bontásban) ?
3. A döntését mikor küldte meg a Minisztérium részére ?
4. Időben, vagy késedelmes volt-e a MOB döntése és az azzal kapcsolatos el őterjesztése?
5. Ha az utóbbi, annak mi volt?

Kérem Miniszter urat, hogy válaszával együtt a MOB el őterjesztését másolatban megküldeni
szíveskedjék .

Budapest, 2013 . szeptember 16 .
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